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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR LUKA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/22-01/2 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-20 
Rijeka,  16. studeni 2022. 
                   
 
 
              

ZAPISNIK 
41. SJEDNICE VMO LUKA 

 
 
41. sjednica VMO Luka održana je 16. studenog 2022. (srijeda) s početkom u 17.30 sati, u 
prostorijama MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Stefan Mataja Mafrici, predsjednik VMO 

 Daniela Maras Vukušić, članica VMO 

 Daina Glavočić, članica VMO 

 Joško Vitezica, član VMO 

 Miomira Milovanović, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Mladen Pantar, zamjenik predsjednika VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 40. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Stefan Mataja Mafrici pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

 
1. Dani MO - osvrt 
2. Dogovor o održavanju programa Djed Mraz 
3. Bulletin - dogovor za ovogodišnji broj 
4. Programi rada Vijeća za 2023. - primjedbe povjerenstva 
5. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD 1 

VMO osvrnulo se na program Dani MO te istaknulo kako je tradicionalna suradnja izvrsna sa ŠSD 
Luben. Program je odrađen odlično čemu svjedoče i brojni natjecatelji i posjetitelji. 

 
AD 2 

Vijećnici su razgovarali o ovogodišnjem programu Djeda Mraza. Ove godine program za djecu 
organizirati će se  na uobičajen način u dvorani mjesnog odbora.  
 
Zaključak:  
Pokloni za djecu podijeliti će se u petak, 09.12.2022. godine u 18 sati u dvorani mjesnog odbora o 
čemu će tajnica obavijestiti sve roditelje prijavljene djece. 
 

AD 3 

Vijećnici su razgovarali o izradi ovogodišnjeg glasila MO Luka, Bulletin. Predsjednik Vijeća 
predložio je da vijećnici pripreme i pošalju tajnici prijedloge tekstova zaključno sa 20.11.2022. 
godine.  
Nastavlja u istom tonu uvrštavanjem znamenitosti i poznatih ličnosti. 
Zaključak:  
Vijeće se jednoglasno složilo sa prijedlogom. 
 
AD 4 
Vijeće je razmotrilo primjedbe povjerenstva  za programe VMO za 2023. godinu. 
Zaključak: 
Vijeće će se nastojati držati dobivenih preporuka.. 
 
AD 5 
Zaprimljen je dopis građana s primjedbom na loše osvjetljenje kazališnog parka. Iako je 
postavljeno dovoljno rasvjetnih tijela, građanka se žali da su u funkciji samo tri rasvjetna tijela. 
Zaključak: 
Dopis će se proslijediti nadležnim službama. 
 
Predsjednik Vijeća informirao je vijećnike o problemu s kašnjenjem izvođenja radova prioriteta na 
ohrapljivanju dijela Jelačićevog trga te o šteti koja će se time prouzročiti s obzirom da mandat ovog 
saziva uskoro ističe. 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
Predsjednik je predložio da se uputi dopis Rijeka plusu s molbom za terenski sastanak kako bi se 
konačno našlo riješenje za puštanje u rad pilomata postavljenog u Zagrebačkoj ulici. 
Zaključak: 
Vijeće se slaže sa prijedlogom predsjednika. 
 
Vijećnica Daina Glavočić istaknula je kako je udarna rupa u Ulici Riva sve veća te da nitko od 
nadležnih službi nije reagirao. 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 
 
Sjednica je završila u 19:30 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Luka 
 

             Miomira Milovanović Berić Stefan Mataja Mafrici 
 


